
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOSCI MIĘDZYSESYJNEJ KOMISJI  

       ROZWOJU GOSPODARCZEGO I FINANSÓW MIASTA 

 

 Członkowie Komisji spotkali się na posiedzeniu w dniu 24 lutego br. i 

zgodnie z planem pracy komisji przyjęty został protokół z poprzedniego 

posiedzenia komisji.Głównym tematem posiedzenia komisji była analiza kosztów 

oświetlenia,ogrzewania,wywóz nieczystości w jednostkach samorzadu 

wiślańskiego za 2024 rok. 

Przygotowany temat omówila pani Barbara Szalbot i pan Sylwester Foltyn.Komisja 

zakończyla ten temat wnioskiem do Burmistrza o uzupełnienie przedstawionych 

informacji w zakresie kosztow zużycia energi,gazu,wywozu smieci w budynkach 

komunalnych oraz o bardziej szczegółową informację w zakresie Centrum 

Edukacji Ekologicznej. 

W sprawach bieżących omówiono odpowiedzi na wnioski komisji zlożone do 

Budżetu na 2025 rok.Członkowie Komisji brali także udział w posiedzeniu Komisji 

Połaczonych gdzie opiniowano projekty uchwał kierowanych na SESJE RADY 

MIASTA.To były wszystkie sprawy ktorymi zajmowała sie komisja w okresie 

międzysesyjnym. 
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